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تیم فوتبال اســـتقلال هنوز ســـرمربی خود را نشناخته و 

همچنان جســـت وجوها برای انتخاب سرمربی فصل بعدی 

این تیم ادامه دارد. اگرچه از جواد نکونام به عنوان گزینه جدی 

هدایت آبی ها در فصل بعدی نام برده می شود اما هنوز این 

امر محقق نشده است؛ هرچند صمد مرفاوی پیشکسوت این 

باشگاه این انتخاب را درست ارزیابی می کند. درباره آخرین 

شـــرایط وی و تیم تحت هدایتش )تیم ملی جوانان( و موارد 

پیرامون استقلال دقایقی با مرفاوی به گفت وگو پرداختیم 

که متن آن را در ادامه می خوانید.

از تیم ملی جوانان صحبت را آغاز کنیم. ادامه همکاری با این 

تیم به کجا رسید؟

قرارداد ما با فدراسیون به پایان رسیده و فعلا کاری نمی کنیم. درباره 

ادامه همکاری هم باید عرض کنم فعلا هیچ خبر و برنامه ای نیست، 

ضمن اینکه برای تیم ملی جوانان هم برنامه ای ندارد. یک برنامه 

کافا بود که این تیم در این رقابت ها شرکت کرد. 

برای بلندمدت در این تیم برنامه ریزی نکرده بودید؟

خیر، قراردادمان تا پایان رقابت های آسیایی بود و اگر به جام جهانی 

می رفتیم این قرارداد خودکار تمدید می شد که این اتفاق نیفتاد. 

اگر شما را بخواهند با این تیم ادامه می دهید؟

فعلا که هیچ صحبتی نشده و من خودم هم تصمیمی نگرفته ام. 

از روزهای همراهی با تیم ملی جوانان حســـرتی به دل تان 

نمانده است؟ شاید می شد با این تیم نتایج بهتری گرفت. 

نتایج مان که نتایج خوبی بود و بد نتیجه نگرفتیم. ما از دور مقدماتی 

به مرحله نهایی صعود کردیم و در گروه مان هم اول شـــدیم. در 

بازی های حذفی هم بهترین تیم های دنیا هم حذف می شـــوند 

و این امر فقط مختص به ما نیســـت. حتی تیم ملی ما هم در آن 

رده در رقابت های مختلف در مرحله حذفی از دور رقابت ها حذف 

می شـــود و این مورد به یک امر طبیعی در فوتبال ما تبدیل شده 

است ولی نتایج ما بد نبود، این درحالی است که به لحاظ معرفی 

بازیکنان و استعداد ها نیز موفق عمل کردیم. بعد از اینکه از تیم 

ملی آمدیم به بیشـــتر بازیکنان ما در تیم های لیگ برتری بازی 

رســـید. فلسفه فوتبال پایه همین است که شما به فوتبال کشور 

بازیکن معرفی کنید. حزباوی هم که لژیونر شده و راهی بهترین 

تیم لیگ قطری شـــد. قبل از اینکـــه او به تیم ملی جوانان بیاید 

چه کسی حزباوی را می شناخت؟ ما به جز کسب نتیجه، به ابعاد 

دیگر کار در فوتبال پایه که همان اســـتعدادیابی و مطرح کردن 

بازیکنان جوان به فوتبال کشور است نیز توجه داشتیم. این یکی 

از اهداف ما بود که به نســـل آینده فوتبال کشور بازیکن معرفی 

کنیم. مربیان استعدادیاب زحمت کشیده و استعدادیابی کردند 

و ما هم نخبه ها را به عنوان ملی پوش در رده ســـنی جوانان جمع 

کردیم تا از آنها استفاده کنیم. البته ما یک لیست 50 نفره را تهیه 

کرده بودیم و این تعداد را در اردوها زیرنظر داشتیم و حالا همین 

عزیزان مسیر را در فوتبال کشور ادامه می دهند. 

چرا تیم های ملی فوتبال ما در بحث کسب عنوان قاره ای در 

این ســـال ها همواره ناموفق بوده اند و همه موفقیت فوتبال 

ملی به صعود به جام جهانی ختم می شود؟

نمی تـــوان در فرصتی کوتـــاه در این خصوص صحبت کرده و به 

ارزیابی پرداخت. ما به لحاظ نیروی انسانی، نیروها و استعدادهای 

خوبی داریم اما به لحاظ ساختار، امکانات و پشتیبانی شرایط خوبی 

نداریم. اینکه در یک سری ابعاد تا حدودی خوب پیشروی می کنیم 

و بعد از آن متوقف می شویم به خاطر همین ساختارها و امکانات 

است که هنوز برطرف نشده اند. خیلی خلاصه و مفید فعلا این درد 

فوتبال ماست. برای شما یک مثال می زنم، ما در حالی از رقابت های 

قهرمانی آسیا برگشتیم که حتی یک نفر از ما گزارش نخواست و این 

درحالی است که من علاقه داشتم با رئیس فدراسیون دیدار کرده 

تا دستاوردها و تجربیات خود را به ایشان ارائه کنم تا این مسائل 

اگر مفید واقع شوند، تجربه راه آیندگان شود؛ اما هیچ کس از من 

گزارشی نخواست. بنابراین این هم از ایرادات فوتبال ما است که 

بعد از حضور در تورنمنتی به این مهمی به دنبال دســـتاوردها و 

انتقال تجربیات نیستیم تا بتوانیم برای رفع نقاط ضعف و بهبود 

نقاط قوت در آینده از آنها اســـتفاده کنیم. متاسفانه به دنبال آن 

نرفته و تحقیق نمی کنیم. 

به پشتیبانی و امکانات هم اشاره کردید. 

بله، درست است. حتی بازی های تدارکاتی که قبل از مرحله آخر 

اردو برگزار شد، بازی های مناسبی نبودند. در هر صورت مسائلی 

هستند که برای تیم های مفید به شمار می روند، اما ما از آنها بی بهره 

بودیم. ما در هوای سرد ازبکستان به این کشور رفتیم که 7 بازیکن 

ما به دلیل اعزام دیرهنگام برای بازی با عراق سرما خورده بودند. چرا 

باید این اتفاق می افتاد و ما نصف تیم را از دست می دادیم. اینها 

جزء مواردی هستند که باید ریشه یابی شود و گویا عزم راسخی برای 

حل آنها وجود ندارد. مسائل پزشکی و ریکاوری نیز در بحث اردویی 

خیلی مهم نیستند و همه چیز فقط به دانش فنی و تمرین دهی 

خوب خلاصه نمی شود. تغذیه و مکمل های مجازی که وجود دارد 

باید مورد استفاده قرار گیرند و ما از این لحاظ هنوز قوی نیستیم. 

برای کار باشگاهی در فصل بعدی پیشنهادی دارید؟

فعلا که خیر، اما باید ببینیم در آینده چه اتفاقی می افتد. 

شما طرفدار ساپینتو و ادامه همکاری او با استقلال بودید؟

من طرفدار شخص خاصی نیستم، بلکه طرفدار کار درست هستم. 

با توجه به اسامی ای که امروز برای نیمکت استقلال مطرح 

شده است، فکر نمی کنید ادامه همکاری با سرمربی پرتغالی 

از هر انتخاب دیگری بهتر بود؟

این طور نیست، البته من در تمرینات استقلال نبودم و از نزدیک 

از مسائل خبر نداشتم اما همین بازی های تیم و شکل کار را که 

می دیدم مشخص بود که جاهایی خوب هستند و جاهایی هم تیم 

ضعف کلی داشت. در کل تیم فراز و نشیب زیادی داشت. شاید 

در مباحث هجومی خوب بودیم اما در کار دفاعی در یک ســـوم 

دفاعی خودمان اصلا خوب نبودیم. البته در زمین حریف خوب 

پرس می کردیم و خوب توپ می گرفتیم و در فاز هجومی شـــاهد 

حملات و انتقال سریع بودیم اما در زمین خودمان شاهد کار دفاعی 

خوبی نبودیم. البته چنین مسائلی در هر تیمی وجود دارد ولی 

درباره ســـاپینتو معتقدم با نوع رفتاری که داشت در صورت ادامه 

همکاری دردسرهایش بیشتر از دستاوردهایش بود. او با کارهایی 

که در کنار زمین انجام می داد تیم را دچار دردسر می کرد. به نظرم 

حتی اگر اســـتقلال قهرمان جام حذفی هم می شد باید قید این 

سرمربی را می زدیم، چون همین مربی در مسابقات لیگ برتر حدود 

یک چهارم رقابت ها را روی نیمکت ننشسته و از روی سکوها بازی 

را تماشا می کرد. این مسائل در هر صورت برای تیم ضرر دارد، یا در 

همین دربی اخیر دیدید که چطور اخراج شد. اینها در هر صورت 

مضرات حضور او بودند و به نظر من ضررش بیشتر از منفعتش بود. 

دربـــاره فصل بعدی صحبت از حضـــور جواد نکونام و چند 

گزینه دیگر مطرح می شود. به نظر شما استقلال برای فصل 

بعدی به منظور موفقیت باید چه گزینه ای را انتخاب کند؟

من نمی توانم در این خصوص اسم کسی را ببرم یا پیشنهادی بدهم، 

اما همین که این روزها صحبت از جواد نکونام می شود می تواند 

راهگشا باشد. در هر صورت او سال ها در تیم ملی بازی کرده و از 

فوتبال ایران و تیم اســـتقلال و بازیکنان شناخت خوبی دارد. او 

کاملا فوتبال ما را می شناسد، ضمن اینکه استقلالی هم هست. 

یعنی جواد نکونام را برای نیمکت استقلال گزینه مناسبی 

می بینید؟

در هر صورت شـــنیده می شود کمیته فنی او را به عنوان سرمربی 

فصل آینده استقلال انتخاب کرده است. 

ســـال گذشته هم همین مســـائل وجود داشت و درنهایت 

نکونام با انتشار یک بیانیه از سرمربیگری استقلال انصراف 

داده بود، یعنی او سال گذشته هم گزینه هدایت استقلال 

بود اما خودش نیامد. 

تا الان که او هنوز بیانیه و اطلاعیه ای نداده و این نشـان می دهد 

شاید طرفین به توافقاتی رسیده باشند. درهر صورت باز هم تاکید 

می کنم نکونام هم اسـتقلالی هسـت و هم در این تیم بازی کرده 

و روی ایـن تیـم شـناخت دارد. نکونـام در دوران بازی فوتبالیسـت 

بزرگی بوده اسـت. اگر بیاید برای او آرزوی موفقیت می کنم. 

کمیته فنی اصولا می تواند به باشگاه استقلال کمکی کند؟ 

زمان سرمربیگری شما هم در این باشگاه کمیته فنی وجود 

داشت؟

زمان ما کمیته فنی نداشتیم حتی مدیر فنی هم نداشتیم. البته 

معتقدم کمیته فنی مثل چاقوی دولبه هم می تواند مفید باشد و 

هم مضر. اگر وظایف آنها تعریف شده باشد و براساس چهارچوبی 

مشـــخص برحسب خواســـته های مدیران بالادستی به فعالیت 

بپردازند اتفاقا این امر می تواند به باشگاه کمک هم بکند. اما اگر 

مسئولیت هایشان مشخص نباشد یا تداخل وظیفه داشته باشند 

یا اینکه با مصاحبه های پی در پی به دنبال یک سری مسائل دیگر 

باشـــند مطمئن باشید این موضوع به تیم و اهدافی که سرمربی 

دارد آســـیب خواهد زد. اگر وظایف این عزیزان مشـــخص باشد 

می تواند کارکردشان مفید باشد در غیر این صورت ممکن است 

کار به سمت و سوی دیگری پیش برود که می تواند آسیب زا باشد. 

جای شما در کمیته فنی استقلال خالی نیست؟

من به این مسائل فکر نمی کنم، چون کار من اجرایی است. من 

مربی هستم و در آن فازها نیستم که بخواهم به کمیته ای بروم و 

مربی ای انتخاب کنم یا عملکرد مربیان را بررسی کنم. 

نفرات درستی انتخاب شده اند؟

در هر صورت این افراد قابل احترام و پیشکسوت استقلال هستند. 

بالاخره این 7 نفر انتخاب شده اند و ما هم به این نفرات و تصمیم 

مدیریت احترام می گذاریم. ما پیشکسوت زیاد داریم و قرار نیست 

صد نفر را برای حضور در کمیته فنی انتخاب کنیم. بالاخره باید 

تعدادی محدود انتخاب شوند. این نفرات هم از بیرون نیامدند و 

عضو خانواده استقلال هستند. من برای آنها احترام قائل هستم 

و هیچ گاه خودم را مقابل آنها نمی بینیم و امیدوارم بهترین تصمیم 

را برای استقلال بگیرند. 

درباره صحبت های مایلی کهن و انتقادهای وی نســـبت به 

انتخاب سرمربیان تیم های ملی و برخی تیم های باشگاهی 

توسط مافیا صحبتی دارید؟

این اظهارات را نه شنیده ام و نه خوانده ام.

صمد مرفاوی در گفت وگو با »فرهیختگان«: نکونام تا الان که بیانیه ای برای انصراف نداده، چه کسی بهتر از جواد؟

ساپینتوقهرمانحذفیمیشدهمبایدمیرفت
 حزباوی را قبل از تیم ملی جوانان چه کسی می شناخت؟         کمیته فنی در صورت تداخل وظایف به استقلال آسیب می زند         بعد از حذف از آسیا حتی یک نفر از ما گزارش نخواست

تمدید قرارداد پیام نیازمند و جذب دائمی او توســـط باشگاه سپاهان از تیم پورتیموننزه پرتغال 

در چند روز اخیر سوژه رسانه های داخلی و البته پرتغالی بوده است. رسانه های پرتغالی اعتقاد 

دارند باشـــگاه پورتیموننزه در این یکی دو ســـال اخیر برای بازیکنی که کمترین هزینه را برای 

خریدش کرده بود، بیش از یک میلیون دلار سود برده و به نوعی باشگاه های ایرانی را به سخره 

گرفته. در سوی دیگر باشگاه های داخلی هم اعتراض دارند که این ماجرا نشان داد قانون سقف 

قراردادها در فوتبال ایران جدی گرفته نمی شـــود. مشابه چنین اتفاقی چند سال پیش هم در 

مورد شـــهریار مغانلو رخ داد و باشـــگاه سانتاکلارا این بازیکن را با قیمت تقریبا یکصد هزار دلار 

از پیکان خرید و بعد از یک نیم فصل 50 هزار دلار به پرسپولیس قرض داد و در تابستان همان 

سال او را به سپاهان با سود کلان فروخت. در آن مقطع باشگاه سپاهان مدعی شد برای خرید 

مغانلو پولی به باشگاه پرتغالی نداده و در ازای این انتقال رضایتنامه محمد محبی را صادر کرده 

اســـت. درحالی که سانتاکلارا همان موقع از پرســـپولیس مبلغ 700 هزار دلار برای رضایتنامه 

مغانلو درخواست کرده بود. در حال حاضر هم مدیرعامل سپاهان مدعی شده که برای گرفتن 

رضایتنامه نیازمند رقمی خیلی اقتصادی هزینه کرده اند و آنچه رســـانه های پرتغالی نوشته اند 

واقعیت ندارد. شاید بهتر باشد باشگاه سپاهان اگر اصرار به تکذیب رسانه های داخلی و خارجی 

دارد با مدرک این کار را انجام دهد. در واقع با شفاف سازی و ارائه اسناد معتبر است که مخاطب 

باور می کند که اصل قضیه چیست و صرفا با تکذیب کردن نمی توان موضوع را رد کرد. 

با تعطیلی رقابت های باشگاهی فوتبال ایران، تیم های لیگ برتری وارد بازار نقل و انتقالاتی شده 

و به دنبال برطرف کردن نقاط ضعف و تقویت خود برای فصل بعدی هســـتند. این در شـــرایطی 

اســـت که وضعیت کادرفنی استقلال همچنان نامشخص است و اگرچه از جواد نکونام به عنوان 

سرمربی بعدی آبی ها نام برده می شود اما هنوز خبر دقیق و قابل استنادی در این زمینه منتشر 

نشده است. درواقع در همین ارتباط عده دیگری همچنان معتقدند که نکونام دور از رادار استقلال 

است و گزینه خارجی را پررنگ تر می دانند. این در صورتی است که به جز هواداران استقلال، برخی 

بازیکنان این تیم، چه آنهایی که قراردادشان با آبی ها به پایان رسیده و چه آنهایی که هنوز قرارداد 

دارند اما به واســـطه دریافتی های کمتر از حد تعیین شده می توانند قرارداد خود را یکطرفه فسخ 

کرده و به راحتی جدا شوند، منتظر تعیین تکلیف نیمکت استقلال هستند.  نکته قابل توجه درباره 

نکونام اینکه اهالی فوتبال معتقدند با توجه به جایگاه جواد در فوتبال ایران و جوانی او و همچنین 

شناخت دقیقش از شرایط فنی و روحیات بازیکنان ایرانی، این چهره ارتباط صمیمانه ای با بازیکنان 

تیمش برقرار کرده و همین موضوع باعث شده تا در گذشته و در تیم های تحت هدایتش نیز ارتباط 

خوبی بین نکونام با بازیکنان این تیم ها به وجود بیاید.  با این تفاسیر از استقلال هم خبر می رسد 

چند تن از بازیکنان این تیم که از گذشته رابطه نزدیکی با نکونام داشته اند منتظر تعیین تکلیف 

این چهره با باشـــگاه هستند تا درصورتی که هافبک اسبق استقلال به نیمکت این تیم برسد، در 

این تیم ماندنی شده و در غیر این صورت باید منتظر جدایی چند نفر از ستاره های آبی باشیم.

شهریار مغانلو دوشنبه شب یکی از میهمانان برنامه فوتبال 

برتر بود و صحبت هایی را در این برنامه مطرح کرد که جالب 

توجه بود. از تبریک قهرمانی به پرسپولیس گرفته تا صحبت 

در مورد نحوه جدایی اش از این تیم که به قول خودش تا قبل 

از آن در موردش حرف نزده بود. در مورد اول که او حالا باید 

در کمیته انضباطی باشـــگاه سپاهان جوابگو باشد! اما در 

مورد مساله دوم بد ندیدیم بررسی ای در مورد نحوه جدایی 

او از پرسپولیس داشته باشیم. در این رابطه یکی از مسئولان 

وقت باشـــگاه پرسپولیس به »فرهیختگان« گفت: »باشگاه 

پرســـپولیس در نیم فصل لیگ نوزدهـــم بود که با 50 هزار 

دلار شهریار مغانلو را از باشگاه سانتاکلارا به خدمت گرفت 

درحالی که ابتدا این باشگاه 200 هزار دلار می خواست اما 

اعلام کردیم بیشتر از 50 هزار دلار نمی دهیم. حتی قرار شد 

در صورت رضایت کادرفنی از این بازیکن او را در ازای 300 

هزار دلار در تابستان از باشگاه پرتغالی بخریم اما بعد از اینکه 

یکی دو باشـــگاه از داخل ایران به فکر جذب مغانلو افتادند 

باشگاه سانتاکلارا هم رقم رضایتنامه این بازیکن را 700 هزار 

دلار اعلام کرد. قدر مسلم این رقم برای باشگاه پرسپولیس که 

در آن مقطع کلی بدهی خارجی داشت ممکن نبود. مضاف 

بر اینکه در این میان دخالت چند واســـطه ایرانی و خارجی 

باعث شد که قیمت رضایتنامه مغانلو تا این حد افزایش پیدا 

کند. به این خاطر کار معقولانه این بود که قید جذب مغانلو 

را زده و به فکر جذب نفرات دیگری باشـــیم. ضمن اینکه در 

همان مقطع با بازیکنان ملی پوش خود قرارداد 30 میلیاردی 

و 3 ســـاله امضا کردیم و دلیل نداشت بخواهیم 700 هزار 

دلار برای مغانلو هزینه کنیم، درحالی که باشگاه پرتغالی با 

رقم یکصد هزار دلار او را از باشگاه پیکان خریده بود. اینکه 

باشگاه های دیگر چطور و با چه شرایطی این بازیکن را جذب 

کردند به ما ارتباطی ندارد اما هواداران پرسپولیس اطمینان 

داشته باشند که در آن مقطع هیات مدیره و مدیریت باشگاه 

پرســـپولیس بهترین تصمیم را درمورد شرایط جذب مغانلو 

گرفت و زمان هم این را ثابت کرده است.«

ماجرای نیازمند مشابه مغانلو

سپاهانفقطتکذیبمیکند
برای ماندن یا جدایی از جمع آبی ها

چنداستقلالیمنتظروضعیتنکونام
داستان شهریار و پرسپولیس

بازیکن5۰هزاردلاریبه7۰۰هزاردلاررسید

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

آگهی تجدید مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی استان آذربایجان غربی در نظر دارد، یک دستگاه اتوبوس بیابانی به شماره انتظامی                            27 -786 ج 16، با قیمت پایه 45/000/000/000 ریال)چهل و پنج میلیارد 

ریال( با مشخصات ذیل را از طریق مزایده عمومی به فروش رساند. 

کارکرد/کیلومترتعداد سیلندرتعداد چرخظرفیتتعداد محورنوع سوخترنگمدلتیپسیستم

166274000+2+245گازوئیلنارنجی1385عقاب 4212اسکانیا
از کلیه اشخاصی که تمایل به شرکت در این مزایده دارند، دعوت به عمل می آید، به منظور خرید اسناد، با در دست داشتن مدارک شناسایی، به دفاتر امور حقوقی دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه یا 
واحد مهاباد مراجعه نمایند. میزان سپرده یا ضمانتنامه شرکت در مزایده، معادل مبلغ 500/000/000 ریال )پانصد میلیون ریال(، هزینه خرید اوراق مزایده 2/000/000ریال، طی فیش واریزی به 
شماره حساب 7822119277093 بانک مهر ایران شعبه مرکزی ارومیه در وجه دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه می باشد. ضمنا هزینه درج آگهی و کارشناسی های اتوبوس مورد مزایده بر عهده 
برنده مزایده می باشد. سایر شرایط در اوراق مزایده درج گردیده است. تمام پیشنهادات واصله حداکثر تا مورخ 1402/04/14 توسط کمیسیون معاملات دانشگاه آزاد اسلامی استان آذربایجان غربی 

بازگشایی و متعاقبا برنده اعلام می گردد.     زمان و مکان رویت موضوع مزایده: از تاریخ 1402/03/24 لغایت  1402/03/31/ مهاباد، کوی دانشگاه، دانشگاه آزاد اسلامی واحد مهاباد.
حداکثر زمان فروش اسناد توسط دفاتر امور حقوقی دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه یا مهاباد: 1402/03/31؛ حداکثر زمان عودت اسناد به دبیرخانه دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه: 1402/04/11
دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات و انعقاد قرارداد مختار است و تمام پیشنهادات مبهم و مشروط یا بدون تضمین مردود خواهد بود. شرکت در مزایده و ارائه پیشنهاد به منزله قبول اختیارات و تکالیف 
دستگاه مزایده گذار است. نشانی محل های فروش اوراق: 1-ارومیه- بلوار بسیج-کیلومتر2 جاده فرودگاه-مجتمع آیت الله هاشمی رفسنجانی )شماره3( دانشگاه آزاد اسلامی استان آذربایجان غربی 

تلفن:32724197-044  2- مهاباد-کوی دانشگاه- دانشگاه آزاد اسلامی واحد مهاباد تلفن:044-42341018
روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه

آگهی  مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه در نظر دارد، محل نانوایی، با متراژ حدودا 195 

متر مربع، واقع در خیابان بهداری-خیابان محتشـــم-خیابان دکتر حسابی-سایت 

شماره دو )آموزشکده سما( را جهت ارائه خدمات پخت نان لواش )ماشینی(،  دارای 

ســـهمیه آرد دولتی به میزان 7 کیســـه 40 کیلویی در روز،  با قیمت پایه اجاره بهای 

ماهانـــه 52/000/000 ریال )به حروف: پنجاه و دو میلیون ریال(، از طریق مزایده 

عمومی، برای مدت یک سال شمسی، به صورت استیجاری واگذار نماید. لذا از تمام 

اشخاص واجد شرایط، دعوت به عمل می آید به منظور خرید اسناد مزایده به دفتر 

امور حقوقی دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه مراجعه نمایند. مبلغ ضمانتنامه یا 

سپرده شرکت در مزایده معادل 60/000/000 ریال)شصت میلیون ریال( و هزینه 

خرید هر نســـخه اوراق مزایده، برابر با مبلغ 1/000/000 ریال  )یک میلیون ریال( 

طی فیش واریزی به شـــماره حساب 7822119277093، بانک مهر ایران به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه می باشد. هزینه درج آگهی ها بر عهده برنده مزایده 

است. سایر شرایط طی اوراق مزایده ابلاغ می گردد. تمام پیشنهادات واصله حداکثر 

تا مورخ 1402/04/14 توسط کمیسیون معاملات واحد ارومیه بازگشایی و پس از 

اخذ مجوزهای لازم، متعاقبا برنده اعلام می گردد.

زمان رویت محل مورد مزایده: 1402/03/24 لغایت 1402/03/31

حداکثر زمان فروش اسناد توسط امور حقوقی دانشگاه: 1402/03/31

حداکثر زمان عودت اسناد به دبیرخانه دانشگاه: 1402/04/11

دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات و انعقاد قرارداد مختار است و تمام پیشنهادات 

مبهم و مشـــروط مردود خواهد بود. شرکت در مزایده و ارائه پیشنهاد به منزله قبول 

اختیارات و تکالیف دستگاه مزایده گذار است.

آدرس: ارومیه-کیلومتر2 جاده سلماس-مجتمع آیت الله هاشمی رفسنجانی)شماره3( 

دانشگاه آزاد اسلامی    شماره تماس:044-31803362                                       

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد ارومیه


